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ZÁPIS ze 104. zasedání Akademického senátu  
Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze 

 ze dne 17. března 2023. 
 

Přítomni: Ing. Naďa Blahová, Ph.D., Jan Borovička, Ing. Václav Černý, Ph.D., prof. Ing. Eva 

Ducháčková, CSc., Ing. Savina Finardi, Ph.D., Bc. Eliška Hubáčková, Ing. Tereza Jiříková, doc. 

Mgr. Jiří Málek, Ph.D., prof. PhDr. Libor Pavera, CSc., Bc. Karolína Šimůnková (on-line), doc. 

Ing. Markéta Pláničková, Ph.D., doc. Ing. Libuše Šoljaková, Ph.D. 

Omluveni: Ing. Jan Molín, Ph.D., Ph.D., doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 

Hosté: prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan fakulty), doc. Ing. Leoš Vítek, Ph.D. (proděkan pro 

studium), doc. Ing. Jana Skálová, Ph.D., prof. PhDr. Petr Teplý, Ph.D. (on-line) 

Zasedání bylo zahájeno v 10:00 hodin. 

Program: 

1. Program zasedání 
2. Projednání profesně zaměřeného studijního programu Fintech 
3. Projednání profesně zaměřeného studijního programu Forenzní služby 
4. Projednání změn studijních programů a státních závěrečných zkoušek na FFÚ 
5. Různé 

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE zahájila zasedání senátu. Předsedkyně AS FFÚ VŠE seznámila 
senátory s programem zasedání. Nikdo neměl protinávrh.  

Ad 2 a 3) Garant profesně zaměřeného studijního programu Fintech prof. Teplý představil cíle 

programu, profil absolventa a možnosti profesního uplatnění. Představení programu krátce 

doplnil proděkan Vítek. Poté předsedkyně Finardi otevřela diskusi, do které se zapojila 

senátorka Šimůnková, senátor Borovička, proděkan Vítek a senátor Málek. Následně doc. 

Skálová představila profesně zaměřený studijní program Forenzní služby, cíle vzdělávání, 

strukturu programu, vazbu na praxi a uplatnění absolventů. Následovala diskuse, do které se 

zapojil senátor Černý, senátor Pavera, senátorka Pláničková a senátorka Blahová.  

Usnesení č. 1: 

„AS FFÚ VŠE se seznámil a projednal profesně zaměřený studijní program Fintech a 
souhlasí s předložením ke schválení RVH VŠE.“ 

Hlasování: 12-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Usnesení č. 2:   

„AS FFÚ VŠE se seznámil a projednal profesně zaměřený studijní program Forenzní 
služby a souhlasí s předložením ke schválení RVH VŠE.“ 

Hlasování: 12-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Ad 4) Předsedkyně Finardi uvedla bod projednání změn studijních programů a státních 
závěrečných zkoušek na FFÚ a předala slovo děkanovi Fakulty, který shrnul motivaci vedení, 
která vedla k tomuto kroku a předal slovo doc. Vítkovi. Proděkan Vítek následně představil 
změny, které jsou v souladu s tendováním celé univerzity. Dojde tak ke strukturální a relativně 
komplexní změně. Následně byla otevřena diskuse, do které se zapojila senátorka Pláničková, 
která diskutovala formu závěrečných prací. Proděkan Vítek detailně představil formu nových 
státních závěrečných zkoušek. Do diskuse se poté zapojil děkan Fakulty prof. Musílek, senátor 
Černý, senátor Pavera, senátor Málek, senátorka Blahová, senátorka Ducháčková, senátorka 
Jiříková, senátor Borovička, senátorka Hubáčková.  

„AS FFÚ VŠE projednal a bere na vědomí úpravy studijních programů a systému 
státních závěrečných zkoušek.“ 

Hlasování: 12-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 5) Předsedkyně AS FFÚ VŠE otevřela bod různé a předala slovo děkanovi Fakulty, který 
senátory informoval o výsledcích jednání krizového štábu VŠE, který svolal rektor VŠE dne 14. 
března v souvislosti s děním na Národohospodářské fakultě. Děkan nastínil další postup, který 
z jednání vyplynul. AS FFÚ VŠE vzal informace na vědomí. Následně proběhla diskuse. 
Senátorka Blahová navrhla, aby bylo přijato unesení na podporu rektora VŠE a děkana FFÚ 
VŠE. Následovala diskuse.  

Usnesení č. 3:   

„AS FFÚ VŠE vyjadřuje podporu děkanovi FFÚ VŠE a rektorovi VŠE v souvislosti 
s deklarovanými kroky směřujícími k odvolání doc. Ševčíka z funkce děkana NF VŠE.“ 

Hlasování: 10-0-2 (pro-proti-zdržel se) 

Následně senátor Pavera otevřel téma financování KDEP a požádal vedení Fakulty o 
zohlednění jejich nového programu v přípravě rozpočtu Fakulty. Děkan Fakulty prof. Musílek 
vysvětlil situaci a nastínil omezené možnosti, které v souvislosti se zavedenými metodikami 
VŠE a FFÚ VŠE existují. Diskutovány byly přijímací zkoušky z českého jazyka a možnosti 
zapojení KDEP. Následně se zapojila senátorka Pláničková, senátor Černý, senátorka Finardi.  

Ve 12 hodin předsedkyně AS FFÚ VŠE ukončila zasedání senátu a poděkovala všem 
zúčastněným.  

V Praze dne 17. března 2023 

Zapsala: Tereza Jiříková 
Ověřila: Savina Finardi 


